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Verslag 
 
Aanwezig:  
E. De Vogelaer, M. Seminck, G. Follens, R. Ramakers, P. Van Waes, J. Jacobs, E. Chevrolet, T. 
Willaert, L. Peetroons, M. De Vylder, M. Smits, P. Vanhoovels, S. Geerts, J. Van Peteghem (verslag) 
Verontschuldigd: G. Struys 
Afwezig: / 
 

1 VERSLAG 

Het verslag van de vorige rvb wordt goedgekeurd. 

2 BEGROTING 2019 

Detailbespreking budget: 
 

2.1 VAT 

Toelichting bij het budget voor de VAT-commissie. De verschillende posten: 
 Dag van de Atletiektrainer 
 Visibiliteit van de commissie (adhv. zichtbaarheidscampagnes) 
 Uitsturen van trainers naar (inter)nationale bijscholingen 
 Mediatheek 
 Werkingskosten 
 Administratieve kosten 
 Lidgelden 

 

2.2  Jeugd 

Budgetvoorstel volgens de beleidsvisie. Hiermee wil de commissie inzetten op de 
motorische, cognitieve en affectieve ontwikkeling van de jeugdatleet aansluitend op 
zijn/haar ontwikkelingsniveau. 

 Kids&Co Dag 
 Communicatie met jeugdatleet (Spike, StudioSpike, App Spike) 
 Betrokkenheid entourage (ouders, partners in begeleiding van atleten) 
 Ondersteuning clubwerking (toelichting over de visie/missie, Input, Gedragenheid) 
 Jeugdcompetitie: wordt voorlopig nog geschrapt als post tot er duidelijkheid en meer 

input is na de regiovergaderingen 
 

2.3 Trainersopleidingen 

De verschillende posten in de budgettering: 
 Herwerking van de trainersopleidingen 

o Er wordt voorgesteld om het gebruik van accommodatie bij de cursus 
aspirant-initiator ook terug te betalen aan de inrichtende club. 
Beslissing: er zal €50,00 per opleiding voorzien worden voor de inrichtende 
club. 

 Bijscholingen trainers 
 Aspirant-initiator 
 Opleiding trainers 
 Docentenwaarderingen 

 

2.4 Recreatie 
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De huidige problematiek in het luik recreatie wordt kort geschetst. 
Zeer conservatief denken is de standaard: recreatie wordt gezien als een bedreiging voor 
“competitieclubs”. 

 Integratie van recreatie in de clubs gebeurt op 2 manieren: Start2Run (goed aanvaard) 
en Loopgroepen (sijpelt stilaan binnen). Bovendien ervaren wij een grote 
concurrentie van gemeentelijke sportdiensten, multisportfederaties en vrije 
organisatoren. 

 Loopomlopen: de bedoeling was oorspronkelijk om zoveel mogelijk joggers op de 
loopomlopen te krijgen. Hierbij zijn echter zowel bij de clubs als bij de gemeenten 
enkele problemen vastgesteld. Budget van de loopomlopen komt volledig uit de 
subsidie van Sport Vlaanderen. 

 Recreatiesportfonds: helft budget gaat naar het aantal aangesloten recreanten. Ook 
dit bedrag komt volledig uit subsidie van Sport Vlaanderen. 

 Kwaliteitsondersteuning: bijscholingen voor loopbegeleiders, nieuwe VTS-opleiding 
Initiator Running, aanbod infosessies, ondersteuning bij organisatie van 
loopwedstrijden (de modale jogging) 

 Jaarlijkse Running&Co dag 
 
Opmerkingen over budget door rvb: 

/ 
 

3 BENOEMING LEDEN COMMISSIES TUCHT EN BEROEP 

Er werden 9 kandidaturen ingediend. 
 
Er moeten minstens 3 personen aanwezig zijn per zitting, maar er mogen meer dan 3 
personen in een commissie zetelen. 
 
Unanieme beslissing om iedereen te weerhouden. 
Eddy stelt wel voor om Bart Meganck in de tuchtcommissie te plaatsen. Dit zal hem 
voorgesteld worden.  
De overige kandidaten zijn te verdelen over beide commissies: Ludwig doet een voorstel en 
stuurt dit nog rond. 
 
Voor de mensen die hun functie beëindigen wordt een bedanking voorzien op de AV. 

 

4 AV 23 MAART 2019 

 AV zal doorgaan in Hasselt in plaats van in de Campus te Diepenbeek.  
Ludwig neemt contact op met Q-park ivm. eventuele parkeerkaarten. 

 Inhoudelijk: voornamelijk voorzittersverkiezingen, hoogst waarschijnlijk 2 rondes.  
Unaniem: elektronisch stemmen 

 Alle CV’s van de kandidaat-voorzitters worden aanstaande vrijdag meegestuurd met de 
officiële berichten. 

 Voorbereiding voor de interpellatie op de AV. 
 

5 BELEIDSCOMMISSIES 

5.1 Jeugd 

Voornamelijk bespreking omtrent de clubbezoeken die gegroepeerd zullen worden per 3 à 4. 
 

5.2 Recreatie 

De commissie heeft verschillende aanbieders van online inschrijvingen en tijdsregistratie 
geraadpleegd. Dit is lopende. 
 
RSF-reglement is aangepast. Bij het kwantitatieve luik blijft de voorwaarde dat iemand van de 
club aanwezig moeten zijn op de Running&Co-dag. 
 

5.3 Competitie 

G. Struys is afwezig 
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6 STATUS TOPSPORT/REGIONALE WERKING 

 ALGEMEEN (kalender jaarwerking / 2-daagse Technische Directie / opvolging en 
communicatie / verantwoordelijkheden ‘structurele invulling departement) 

 INTERNATIONALE COMPETITIE (geen deelname aan WK veldlopen / EK Indoor Glasgow / 
Drukke zomer / Belang Europacup* / ‘Kampioenschapstoeristen’?) 
 
* Mening RvB omtrent deelname aan Europacup: deelname verplichten of niet? 
Indien verplichten, wat met sancties bij niet-deelname? 
Als wij voorwaarden zouden stellen, zou de LBFA op zijn minst dezelfde 
voorwaarden/sancties moeten stellen. 
Het is de bedoeling om het best mogelijke team te sturen. En in de mate van het mogelijke 
hen te ‘verplichten’. 
 

 ELITEWERKING (Turbostage Kerst Liévin / 2-jaarlijkse Medische screening Maart / Elitestages 
(Z-Afrika, Belek, Flagstaff, Portugal) / Individuele communicatie ondersteuning) 

 HPC WERKING (TSS-instroom / TSS-werking / 18+ werking) 
 REGIONALE WERKING (Regionale kampen (2/5) / regionale trainingen / Info trainers / info 

clubs) 
Instroom kan op de talentendagen in de grote vakantie (zowel in Juli als in Augustus) (was 
vroeger in Oktober). In het begin van het kalenderjaar een 2de instroom mogelijk. 

 
Budget Topsport: 
Overall is de subsidie even groot als vorig jaar. Alleen wordt dit in 2 delen opgesplitst: 
prestatieprogramma’s (+€80.000) en ontwikkelingsprogramma’s (-€80.000). Elke vorm van 
flexibiliteit valt weg en er geen ruimte meer voor verschuivingen. Bijgevolg heeft dit effect op 
onze ‘werking’ (REG/TSS/HPC). 
Een verlaging van de kosten van de individuele ondersteuning is onvermijdelijk: aligneren 
prestatieprogramma’s, wegwerken ‘dubbele’ kosten, eigen bijdrage universiade 
Een inkrimping van de budgetten voor A3 is alvast een zekerheid. 
 
Er moeten hieromtrent budgettair enkele knopen doorgehakt worden: momenteel eindigen we 
op een tekort van -€98.000,00. 
Nemen we dit zo mee naar de AV of waar kan dit rechtgetrokken worden?  
Beslissen om een maximum percentage van de reserves hiervoor te gebruiken? 
 
Patrick VW: optie om 10% van de reserves te gebruiken (= €50.000), en de aanstelling van extra 
personeel vooruit te schuiven afhankelijk van eventuele inkomsten tijdens het jaar. Zo kom je 
op een tekort van -€16.000,00. 
 
“Om te kunnen groeien, moet je investeren” 
 
Tony W.: eenmalige kosten laten dekken door de reserves? Dat is wel te ‘verkopen’ aan de AV 
omdat dit geen structurele tekorten zijn? 
Ludwig stelt een doodle op om met de specialisten ter zake de oefening te maken waar 
bespaard kan worden. 

 
 

7 KOMENDE VERGADERDATA 

 25 februari 
 23 maart (AV) 
 1 april 

 
 

8 VARIA 

 Laattijdige kandidatuur voor de VAT binnengekomen. De meerderheid van de commissie was 
van mening dat deze nog aanvaard kon worden. Dit profiel wordt momenteel nog niet 
ingevuld dus is in feite wel een meerwaarde. Beslissing rvb?  
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Precedent scheppen en meerwaarde aan de commissie nog toestaan? De rvb kiest ervoor om 
te houden aan de vooropgestelde deadline en de nieuwe kandidatuur niet meer te 
aanvaarden.  

 
 
 

 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RvB 16 april Patrick Van Waes Veld ROBA was niet 

beschikbaar voor BVV. 
Kandidaten worden 
opgevraagd en AVLO 
kreeg organisatie. Vlak 
na toewijzing kon 
ROBA organisatie 
verplaatsen naar de 
terreinen van DCLA. 
+Te beslissen : BVV 
naar AVLO of toch 
ROBA. Patrick is 
voorzitter AVLO en dus 
direct betrokken partij 

Patrick verlaat de zaal. 
Rvb geeft voorkeur aan 
ROBA  

Selectiecommissie 
KBAB 

Jos Jacobs Beslissing over 
deelname EYOT. Een 
van de belangrijkste 
kandidaten is lid van 
EA 

Jos verlaat de 
vergadering tijdens 
item 

    
    
 

 


